
國立臺灣師範大學生命科學系博士班研究生課程指導委員會推薦表 

Doctoral Degree Curriculum Committee Recommendation Form 

 
研究生姓名 

Name 
 

指導教授 

Advisor 
 

學號 

Student ID 
 

申請學期

Semester 
 

 
研究論文題目(方向) 

Research Topics(direction) 
 

 

 

【課程指導委員會推薦名單】 List of recommended curriculum committee members 

 

委員姓名

Committee 

member’s Name 

服務單位 

Affiliation 

職稱 

Position 

備註 

Remarks 

    

    

 
 

 
 

指導教授 

Advisor 

 

課程指導 

委員簽名 

Curriculum Committee 

Signature 

 

，  ， 

 

 

 

         年 year         月 month         日 date 

附註Note： 
1. 本指導委員會，應於入學第一學期結束前組成，並完成修業計畫書審查。 

This Committee should be formed before the end of the first semester and complete the 
review of the study plan. 

2. 本委員會由 3位本系教師(含指導教授)組成，委員名單由指導教授推薦，並於完成修業
計畫書審查後，與修業計畫書一併送研究生教育委員會核備。 
This committee is composed of three faculty members from the department (including the 
advisor). The list of members is recommended by the advisor and will be submitted to the 
Graduate Education Committee for record after the study plan is reviewed. 

3. 委員會負責審查研究生之修業計畫書，並指導其選課及修業。 
This committee is responsible for reviewing graduate students' study plans and guiding them 
in course selection and completion. 


